
Proces - verbal

al ~edintei de dezbatere publica organizata de catre Directia Asistenta
Tehnica ~i Juridica a Consiliului General al Municipiului Bucure~ti, in
temeiul Legii nr. 52/2003 privind transparenta decizionala in administratia
publica din data de 05 mai 2009, orele 13,00, pentru Proiectul de
hotarare privind infiintarea unei Iinii de transport turistic in
Municipiul Bucure§ti.

$edinta a avut loc in Sala de consiliu etaj III, cam 301 din Primaria
Municipiului Bucure~ti, B-dul. Regina Elisabeta nr. 47, sector 5.

Doamna Ticleanu Gladiola - Sef serviciu
In conformitate cu prevederile art. 6 alin. 7 din Legea nr. 52/2003 privind

transparenta decizionala in administratia publica, Primaria Municipiului
Bucure~ti organizeaza ~edinta de dezbatere publica astazi 05.05.2009, cu
urmatoarea ordine de zi:

Proiect de hotarare privind infiintarea unei linii de transport turistic
in municipiul Bucure§ti.

Au fost invitati:,
- Domnul Director Executiv Dragomir Florin ~i domnul Cristian Dobrica

- Directia Turism - prezenti;
- Domnul Director Aron Gheorghe - Regia Autonoma de Transport -

prezent;
- Doamna Elena Cruceanu - Pre~edintele Comisiei Juridice ~i de

Disciplina C.G.M.B. - absent;
- Domnul Mihai Neagu - Pre~edintele Comisiei pentru Comert ~i

Protectia Consumatorului - absent;,
- Domnul Nicu~or Dan - Asociatia Salvati Bucure~tiul - prezent;
- Domnul T. Frolu - Asociatia Spatiul Urban - prezent.

Dam cuvantul celor prezenti, pentru a-~i exprima punctul de vedere.



Domnul Nicu$or Dan
Noi de obicei criticam Primaria, dar acest proiect ni se pare foarte bun ~i

felicitam departamentul de turism ca a venit cu el, Tnsa opinia noastra este
ca trebuie Tnainte, de a se lansa un traseu turistic, trebuie un proces mai
mare de reflectie asupra a ceea ce este Bucure~tiul, pentru ca mi se pare
ca acest proiect ar trebui discutat ~i de speciali~tii Tnarhitectura ~i cred ca ar
fi trebuit ca el sa fie ~ipe ordinea de zi a Comisiei Tehnice de Urbanism ~i
Amenajarea Teritoriului ca sa-~i spuna un punct de vedere. Punctul de
vedere al Asociatiei este ca Bucure~tiul, spre deosebire de capitalele tarilor
din Europa Occidentala nu este un ora~ al bulevardelor, deci ceea ce face
specificul acestui ora~, identitatea ~i frumusetea, ceea ce Ie place turi~tilor
care vin Tn Bucure~ti, sunt acele cartiere rezidentiale de case, cateva pe
care Ie-am spus Tnadresa scrisa, ca de exemplu: Mantuleasa - Negustori -
Plantelor sau Verona, Icoanei, Dionisie Lupu, Calderon, Bati~tei,
Armeneasca sau Aleea Alexandru Modrogan, Paris, Roma. Din punctul
nostru de vedere credem, ca mai degraba, decat a urma niste bulevarde
a~a cum este Tnproiectul care este Tndezbatere publica, ar trebui ca traseul
sa fie Tna~a fel Tncat acest autobuz sa treaca ~i prin cartierele rezidentiale
pe care Ie-am numit. Intr-adevar, Tn momentul de fata, el trece prin
Cotroceni ~i prin Domenii. Dupa ce din nou am primit 0 observatie asupra
felului de mijloc de transport care trebuie folosit, multi au spus ca ar fi mai
interesant un autobuz care sa aiba platforma a~a cum vedem TnLondra sau
la Paris, deci 0 platforma deschisa, mai Tnalta, astfel ca turistul sa vada mai
bine. Independent de subiect, vreau sa spun ca, tot sunteti dumneavoastra
de la Directia de Turism, nu putem sa facem turism Tn Bucure~ti, daca nu
protejam patrimoniul Bucure~tiului care ne-a mai ramas. Este vorba aici de
cele 98 de zone protejate care sunt de ani de zile sub stare de asediu, adica
se demoleaza ~i se construie~te total aiurea ~i solutia juridica pentru
problema asta este ca s-a Tnceput, dar numai pentru 12 din cele 98 de zone
protejate ~i ar trebui sa se comande un studiu la speciali~tii de la
Universitatea de Arhitectura, Universitatea de Arte, astfel Tncat sa se
carteze fiecare din imobilele din respectiva zona protejata ~i sa se spuna ce
este demolabil si ce e absolut nedemolabil, ~.a.m.d. Deci este solutia pe
care orice ora~ civilizat 0 adopta pentru cartierele lor istorice. Multumesc.

Strict juridic ar trebui ca primaria sa comande aceste studii pentru restul
de zone protejate ~i Consiliul General sa Ie aprobe.



Domnul Director executiv Dragomir Florin
Voi raspunde domnului Dan Nicu~or, pre~edintele Asociatiei Salvati

Bucure~tiul. Nu ma voi referi la partea juridica, la cele 98 de zone protejate,
ma refer strict la acest proiect. Dupa cum bine cunoa~teti, sunt deja 20 de
ani de cand Bucure~tiul se afla in Europa, tocmai de aceea a fost creata
aceasta Directie de Turism in cadrul Primariei Municipiului Bucure~ti. Nu
avem nici macar 2 ani de activitate ~i cu toate acestea ne straduim sa
aducem ~i Bucure~tiul pe 0 harta turistica a Europei. Sunt mai multe
proiecte de hotarari de consiliu pe care Ie vom supune dezbaterii, unul
dintre ele este cel de fata ~i anume traseul autoturistic. Un alt subiect care
ne doare, este lipsa unui centru de informare turistica, pentru ca sunt foarte
multe centre de informare turistica atat in tara, cat ~i afara ~i promovate prin
materiale promotionale, pentru ca te duci in Bulgaria, te duci in Ungaria, eu
vorbesc doar de tarile limitrofe, ca sa nu ajungem la Paris sau Londra, unde
abunda aceste materiale promotionale, despre Bucure~ti ~i istoria
Bucure~tiului. Traseul autoturistic a fost conceput ~i lucrat impreuna cu
speciali~ti in domeniul turismului. Suntem in permanent contact cu
patronatul agentiilor de turism din Bucure~ti - A.N.A.T.-ul cu Romanian
Convention, birou in cadrul Ministerului Turismului ~i in cateva zile va fi
creata ace31sta Asociatie de Promovare ~i Dezvoltare a Turismului in
Bucure~ti. In ceea ce prive~te aceste zone, ne-am uitat cu foarte mare
atentie impreuna cu domnul Cristian Dobrica, colegul meu care a lucrat inca
de la inceput la acest proiect, ~i consideram ca statiile care sunt in
perimetrul respectiv, se apropie foarte mult de zonele specificate de
dumneavoastra in aceasta adresa.

Domnul Cristian Dobrica
Modrogan, Paris, Roma, dar avem statii in Piata Victoriei, statii in Piata

Charles de Gaulles. Dar sa nu mergem pe bulevardele mari, caci vrem
autobuze cu platforma. Mi se pare cam complicat sa bagi in zone
rezidentiale un autobuz cu platforma, un autobuz mare. Stradutele acestea
ca Paris, Roma, sunt stradute mici. La Icoanei avem statie in Piata. ..
Romana, ele sunt imediat in apropiere, ne-am orientat dupa obiectivele
turistice, fiecare statie din cele 17 asigura, deserveste de fapt, muzee sau
obiecte de interes turistic.

Domnul Director executiv Dragomir Florin
Referitor la alegerea R.ATB ca ~i partener, tot pentru a fi mai rapizi in

aparitia acestei linii de transport turistic, pentru ca daca am fi a~teptat
pentru licitatii ~i pentru a veni cu double cum sunt la Paris ~i Londra ar fi
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durat foarte mult. De fapt aceasta Iinie turistica lansata de primarie este un
proiect pilot, dupa care Tn etapa urmatoare vom veni ~i cu lansarea la
Iicita'ia a diferitelor zone din Bucure~ti. Pentru ca vede'i, acest traseu turistic
acopera 0 foarte buna parte din Bucure~ti, pornind de la nord, de la Pia'a
Scanteii, pana la Palatul Parlamentului, Pia'a Unirii, zona est-vest de la
Cotroceni la Foi~orul de Foc. Dupa aceea, ne gandim, Tn func'ie de cum
func'ioneaza ~i acest traseu turistic, cum sa Tmpar'im pentru a fi
concesionate firmelor private anumite por'iuni de traseu. A~teptam cu mare
interes, ~i mai ales ca noi lucram de mult timp la lansarea acestor proiecte ~i
speram ca, Consiliul General al Municipiului Bucure~ti Ie va aproba Tn
viitoarea sa ~edin'a ~i sa putem trece la treaba, astfel Tncat sa cream
lucrurile de baza necesare Tnturism, inclusiv Tncapitala.

Domnul Nicu$or Dan
Eu nu ziceam sa pun 0 sta'ie pe stradu'ele astea, ci numai ca Tntredoua

sta'ii, autobuzul sa treaca prin stradu'ele astea. Adica numai un mic de tur
pe care TIface spre beneficiulul turistului.

Domnul Director executiv Dragomir Florin
Eu zic ca Ii lasam placerea turistului de a se ~i plimba pu'in Tn zona

respectiva. Vor fi semnalizate obiectivele turistice, vor primi informa'ii Tn
cadrul autobuzului.

Domnul Nicu$or Dan
Nu mi-a'i raspuns la Tntrebarea de ce nu a venit Comisia Tehnica de

Urbanism ~i Amenajarea Teritoriului.

Domnul Director executiv Dragomir Florin
I-ati invitat?,

Doamna Ticleanu Gladiola
Invita'iile au fost facute catre cei care ~i-au manifestat interesui pentru

acest proiect ~i oricum, fiind 0 dezbatere publica, putea sa participe la
aceasta ~edin'a oricine dorea.

Domnul Nicu$or Dan
Nu, nu, vreau sa zic ca acest proiect, Tnainte sa fie lansat ar fi trebuit sa

fie trecut Tn~edin'a aia, sa spuna ~i cei 7 arhitec'i, specialistul in patrimoniu,
specialist in arhitectura, sa spuna ce parere au despre traseu. Asta mi s-ar
fi parut mie firesc.



Domnul Director executiv Dragomir Florin
Noi ne-am gandit mai mult la aspectul turistic al acestui traseu, Tntr-

adevar sunt de acord cu dumneavoastra ca sunt foarte multe cladiri de
patrimoniu care sunt abandonate §i care arata jalnic, chiar ar trebui
amenajate. De fapt, Tncadrul acestei §edinte, noi nu am fi vrut sa fim aici de
partea aceasta, pentru ca §i noi suntem cetateni ai Bucure§tiului, ne
Tntalnim zilnic cu turi§ti straini care Tntreaba de unde ar putea cumpara sau
procura 0 harta, cum ar putea ajunge Tntr-o anumita locatie, §i de aceea
Directia de Turism lucreaza pentru a veni Tnsprijinul acestor oameni.

Oar ce spuneam eu este ca, e greu sa crezi ca turistul 0 sa descopere el
zona asta, a Icoanei, singur mergand, coborand Tn statie §i luand-o el pe
strazi. Pe cand daca II duci pe acolo .... §i asta §i valorizeaza zona.

Domnul Cristian Dobrica
In fiecare autobuz vor fi informatii, Tn fiecare statie va fi afi§ata harta

Tntregului traseu §i detaliata harta fiecarei zone, cu obiectivele din fiecare
zone. Daca ne bagam pe fiecare straduta §i facem ocolul atat de mare, ne
vom lungi §i a§a are vreo 2 ore ca §i lungime, traseul.

Domnul Director executiv Dragomir Florin
A fost 0 discutie cand s-a ales modalitatea de transport, adica mijlocul de

transport. Unii, la fel cum am spus, au venit cu ideea de a propune double
bus ..... la ora actuala TnBucure§ti, datorita cablurilor, e cam periculos sa te
plimbi cu double ... Ar fi fost solutia aceea cu mini bus, care putea patrunde,
dar nu-i dadea posibilitatea turistului sa coboare sa fotografieze. $i atunci,
aceste autobuze ale R.ATB., care sunt destul de noi §i moderne din cate
ati vazut, echipate cu monitoare, vor avea posibilitatea sa ofere pe parcursul
traseului informatii despre obiectivele turistice care urmeaza. Noi am lucrat
la un plan §i Tndreptul fiecarei statii vor aparea. Sunt obiective, de exemplu
la Ateneul Roman, la Muzeul National de Istorie, §i apar imagini simultan cu
cateva cuvinte pentru fiecare din obiectivele care se afla Tn perimetrul
respectiv. Deci, va fi informat In timpul mersului despre ceea ce poate vizita
Tnzona respectiva.

Doamna Ticleanu Gladiola
Mai este cineva care dore§te sa-§i expnme oplnla cu pnvlre la acest

proiect?



Doamna Mirabela Gradinaru - Asociatia Salvati Bucurestiul
Domnii au spus ca turi~tii vor avea posibilitatea sa cunoasca detalii

despre anumite obiective turistice, dar in momentul in care cerem sa se
intre pe anumite stradute, de fapt urmarim ca turi~tii sa poata sa vada
arhitectura Bucure~tiului, pe care ei nu 0 vor putea descoperi printr-o
fotografie prezentata intr-un autobuz. Sunt lucruri marunte pe care fiecare Ie
descopera in functie de anumite aspecte, eu de exemplu, pot sa zic ca am 0
oarecare sensibilitate la anumite puncte care sunt minore. Tocmai acele
puncte minore dau frumusetea unui obiect, lucruri pe care eu nu Ie pot
observa intr-o fotografie, care nu este nici de 0 calitate foarte buna.

Domnul Director executiv Dragomir Florin
Aveti dreptate, poate toti cei din sala au fost turi~ti in ora~e din

strainatate sau din tara ~i intr-adevar numai mergand pe jos poti decoperi
acele detalii de care spuneti dumneavoastra. Vom lua in considerare acele
licitatii care vor urma dupa lansarea acestui proiect pentru firmele
particulare, pentru ca atunci vom cere sa deserveasca 0 anumita zona
turistica ~i atunci poate veni, intra cu un mini bus ~i sa se plimbe prin zona
respectiva. Din cate ~tiu, la ora actuala sunt agentii de turism care
colaboreaza cu diferite hoteluri ~i lanturi hoteliere care au aceste mini bus-
uri, care pot patrunde pe strazile foarte inguste.

Doamna Mirabela Gradinaru
Daca turistul va avea un prim contact cu acel autobuz, microbuz pe care

dumneavoastra il puneti la dispozitie, poate a doua zi, daca va ramane 0

noapte in Bucure~ti, se va intoarce de unul singur sa descopere acea
straduta, dar consider ca noi ar trebui sa-i aratam lucruri care sunt,
nevazute, dar lucruri frumoase in Bucure~ti.

Domnul Director executiv Dragomir Florin
Desigur, dar Primaria Capitalei nu se poate pune in postura unei agentii

de turism, care au ~i mini bus-uri pentru a plimba grupurile de turi~ti
organizate. Acest traseu se adreseaza atat turi~tilor din afara cat ~i celor din
tara, precum ~i copiilor.

Domnul Teodor Frolu
Este foarte buna initiativa ~i este bine sa fie facuta, dar daca este prost

facuta de la inceput, impactul nu va fi cel urmarit. Aici sunt doua lucruri
esentiale ~ianume: unul este tipul de mijloc de transport pe care vreti sa-I
folositi, deci eu cred ca merita un efort ~i de gasit 0 solutie indr-adevar
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corecta pentru un astfel de traseu, sa se faca pe etape, adica sa fie Tntai
doua - trei autobuze la 20 de minute pentru ca nu-~i va atinge scopul, va fi
de fapt 0 alternativa la transportulTn comun, iar al doilea lucru traseul, care
a fost gandit ca un traseu care sa duca turi~tii dintr-un punct Tn altul al
Bucure~tiului, adica tot ca un instrument de transport, dar care are un regim
special, a~a arata el din felul Tn care a fost desenat de catre agentiile de
turism, pentru ca folose~te de fapt ni~te puncte importante Tntraseul lor, dar
fara sa se gandeasca nimeni ca de fapt cel mai important lucru este pe
unde va trece acel autobuz. Obiectul nu este doar sa-I transporti pe turist
dintr-o parte Tn alta, ci este sa II obligi sa cunoasca ora~ul prin traseul pe
care II faci tu. Principiul de la care s-a plecat sunt convins ca nu a fost de
rea intentie, pur ~i simplu a venit dintr-un brif oarecum gre~it pe care
probabil agentiile I-au Tnteles, ~i anume rostul unui astfe I de traseu ar trebui
privit putin altfel. Ar trebui Tntai definit care sunt lucrurile importante pe care
Bucure~tiul Ie prezinta, aici sunt doua lucruri care se pierd din vedere cand
vorbim despre a~a ceva. Cand spun lucruri importante, toata lumea se uita
de prea multe ori la trecut ~i fara perspectiva de viitor. Trebuie sa arati
Bucure~tiul ~i din perspectiva patrimoniului, dar ~i din perspectiva unui
potential pe care II ofera ora~ulTn dezvoltare. Din aceasta cauza,
riscul ca un proiect de genul acesta ~i cu impactul pe care II urmare~te, din
felul Tn care este lansat, riscul este sa nu functioneze cum trebuie, sa,
creeze genul de insatisfactie la nivelul ora~ului. Este nu numai un mix de
infrastructura turistica, ci trebuie sa fie combinat cu 0 infrastructura de
informare care nu poate sa fie la nivel de bro~urica. Deci vorbim de un
sistem integrat de display-uri Tnautobuze, care sa poata sa-ti permita sa-ti
upgradezi informatia zilnic cu evenimente din Bucure~tiul cultural ~i este
mult mai complex decat pare. Ideea pentru care noi am cerut aceasta
consultare publica a fost tocmai de a veni Tnsprijinul dumneavoastra pentru
ca, eu cred ca este un proiect care trebuie sustinut din punct de vedere
financiar mult mai mult. A~a cum pare el acum, pare ca din resursele pe
care Ie avem Ii dam drumul ~i vedem ce se Tntampla. lar ce va putem spune
noi ca experti Tn spatiul public, de obicei cand lucrurile nu sunt puse la
punct, nu se Tntampla ceea ce-ti dore~ti ~i atunci printr-o idee buna ~i 0
initiativa buna, prin faptul ca nu ai alocat resurse suficiente ~i0 gandire
strategica de la Tnceput, se poate transforma Tntr-un e~ec din care toata
lumea are de pierdut ~i acesta era mesajul pe care vreau sa-I aveti Tn
vedere. Chiar daca Tncepeti cu el ca un pilot, el ar trebui sa fie gandit poate
daca se poate amana 0 luna, doua ~i sa se poata upgrada macar pe
anumite componente cu ceea ce va propunem noi. Daca nu, sa se inceapa
ca un pilot dar sa se demareze simultan up-gradarea lui astfel Tncat Tn
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decurs de trei patru luni sa fie capabil de a se fi imbunatatit astfel indH
mesajul dumneavoastra catre cetatenii Bucure~tiului sa fie cel corect, adica
e 0 initiativa, ne-am apucat de ea, vrem sa 0 facem cum trebuie ~i ne
ocupam de chestia aceasta pentru ca altfel va pot garanta ca a~a cum este
el facut in momentul acesta, va fi un mare e~ec.

Va multumesc.,

Domnul Director executiv Dragomir Florin
Referitor la ce s-a spus adineauri, cred ca mergem pe varianta de up-

gradare, pentru ca a~a cum am spus inca de la inceputul acestei discutii ~i
sunt 20 de ani de cand tot construim ~i nu construim nimic, nu a aparut
nimic in 20 de ani pe infrastructura turistica, in Bucure~ti nu avem nici
macar un centru de informare turistica ~i prin existenta acestei Iinii de
transport turistic, vom incerca sa luam in considerare toate sugestiile pe
care le-ati avut ~i sa Ie upgradam ~i sa ajungem la un standard cum vedem
in Paris sau Londra, inclusiv cu alele double decuri. $titi ca a fost in urma
cu 2 ani 0 astfel de initiativa intr-un ora~ mare al Romaniei, dar nu au tinut
cont de copaci, ~i nu putea circula in ora~. Noi am tinut cont de acest
aspect, mai ales de cablurile care exista la ora actuala in Bucure~ti, ~i cand
vom inainta ~i in acest sens, vom trece la etapa urmatoare.

Domnul Teodor Frolu
Suferim de 0 mare problema in general noi romanii, ~i anume de

"minotism". Nu ~tiu daca este neaparata nevoie de acest double dec, este
musai ~i cred ca este important intai sa definim exact ce ne propunem ~i ce
vrem sa obtinem din chestia asta, trebuie sa facem 0 cercetare ~i nu la
nivelul agentiei de turism pentru ca, inca odata va repet ca agenti de turism
se pricep la plimbatul oamenilor dintr-un colt in altul al Bucure~tiului. $i daca
va uitati la traseele lor, imi pare rau sa spun, dar nu cunosc Bucure~tiul prea
bine.

A doua idee, de centru de informare ca nu-I aveti, poate acum este un
moment foarte oportun sa transformati aceasta Iinie in acest centru de
informare care se plimba prin Bucure~ti ~i puteti sa alocati resursele pe care
sper ca Ie aveti in upgradarea foarte rapida, poate chiar sa intrati cu
programul avand aceasta infrastructura nu in statii ~i ma refer in autobuze,
dar care sa aiba 0 echipa operationala in spate care sa upgradeze acele
informatii ~i sa nu ramana la nivelul ~oferului, deci sa fie un sistem intreg.

Multumesc.,



Domnul Director executiv Dragomir Florin
Autobuzele pe care Ie vom folosi, cele Mercedes, ~i care vor fi

comandate specific unui autobuz turistic, Tnel se vor regasi informatiile pe
display, cat ~i audio Tnengleza, franceza, germana, el va Tndeplini conditiile
unui autubuz turistic, deci pretul diferentiaza de restul mijloacelor de
transport R.A.T.B. Ati spus ca se va folosi ca 0 alternativa. Pentru traseul
care a fost am luat taxele de dezvoltare turistica nord-sud-est-vest, Casa
Presei Libere - Palatul Patriarhiei - Palatul Cotroceni ~i Foi~orul de Foc. Nu
au ales agentiile de turism.

Domnul reodor Frolu
Este destul de curios, Foi~orul de Foc, pentru ca ar fi mult mai important,

sunt doua zone din punctul nostru de vedere importante, una este Tnzona
Ci~migiu, adica zona Izvor daca vreti sa va Tntoarceti ~i a doua este zona de
cealalta parte a bulevardului Gradina Icoanei.

Domnul Director Executiv Dragomir Florin
De exemplu, Tn adresa de la Asociatia Salvati Bucure~tiul, se

mentioneaza Mantuleasa - Negustori - Plantelor. Deci Foi~orul ajunge in
zona respectiva, este cat de cat aproape. Am uitat sa mentionez un lucru
esential, acest traseu autoturistic este hop on - hop off, adica turistul
previzualizeaza obiectivele turistice din perimetrul respectiv coboara, face 0
plimbare dupa care cu acela~i card, bilet, ce va fi, va putea sa continue
calatoria. Ajunge Tn alta zona a Bucure~tiului, coboara din nou, face
fotografii, bea 0 bere, sta de vorba cu bucure~tenii, etc.

Domnul Nicu$or Dan
Imi pare rau ca am fost un pic confuz ~i nu am fost c1ar, important este ca

exista turistul care spune ca am 2 ore ca sa vad Bucure~tiul, ma urc Tn
autobuzul acesta ~i cu asta ramane. $i daca traseul este cel care e desenat
acum, el 0 sa ramana cu ni~te bulevarde care sunt cumva 0 copie mai
nereu~ita a unor bulevarde ale capitalelor occidentale.

Domnul Director Executiv Dragomir Florin
Ne-am gandit ~i noi la un moment dat ce poate face, mai ales datorita

traficului din Bucure~ti, ce poate face Tntr-o zi. De aceea vom avea Tn
vedere concesionarea unor trasee mai scurte care sa fie deservite de fapt
de autobuze mai mici, care sa poata intra ~i pe stradutele adiacente.
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Doamna Ticleanu Gladiola
Daca nu mai sunt sugestii, eu va multumesc foarte mult pentru

participare ~i declar ~edinta de dezbatere publica Inchisa ~i chiar pot sa
multumesc ~i sa salut faptul ca cetatenii ~i organizatiile neguvernamentale
se implica In aceasta activitate.

GEORGIA

$ef serviciu,
Gladiola Ticleanu

~CQCUU--~>

Intocmit, l~~\
Arnautu Cristina ~
Miu Liliana cL, .
06.05.09
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